
 

 Weisz Vilmos  

Karimo: Szia, Vilmos! Visszacsöppentél a pályára, egy kis idő elteltével! Ami egy remek hír. Mi volt 

ennek az oka, ha meg lehet kérdezni? 

Weisz Vilmos: A fő ok a Szüleim egészségi állapota leromlott és a műtétek illetve az ezt követő 

felépülési időszak hosszú és nehéz volt. A másik ok, hogy a számítógépem sajnos már nem volt 

alkalmas a modern és világ színvonalú játékok futtatására, de az idő és a pénz mindent megoldott 

Karimo: Időmérőn futottál egy 10. időt. Tudtál volna még jobbat menni, vagy teljesen új neked ez a 

mód? Mesélj nekem picit a futamodról hogy alakult számodra. 

Weisz Vilmos: A mód egy nagyon jól felépített és összeállított játék, amihez csak gratulálni tudok. Az 

időmérő nem volt fontos a számomra a lényeg az volt, hogy visszatértem a pályára és megkezdjem a 

felzárkózást.  Az időmérőn is a versenybeállítást teszteltem. A verseny sajnos bonyodalmakkal 

kezdődött a rajtnál a kuplung elektronika elromlott és bemozdult az autó így megkaptam a 

büntetésemet, amit az első körben le is töltöttem. Az ezt követő pár kör még a görcsös akarásról szólt, 

de ez is elmúlt és jött egy igazi tesztfutam. Az autó nagyon jól viselkedett és a km-ek múlásával egyre 

jobban összeszoktunk.  A mérnököm jelezte, hogy a gumiválasztásunk nem volt ideális és így egy plusz 

kiállást is be kellett iktatni: ami 10 mp tankolás és 30 mp gumicserével összesen 40 mp ig tartott. 

Sajnos a köridők még bőven elmaradnak a többiekétől, de mindent összevetve egy jó és tanulságos 

futamon vagyunk túl és teljes gőzzel készülünk a következő futamra. 

Karimo: Versenyeket hogy tervezed, most már rendszeresen láthatunk? Autóval hogy sikerült 

megbarátkozni, és a beállításokkal? 

Weisz Vilmos: Az elkövetkező versenyeken szeretnék indulni és minél többet fejlődni. Az autó 

beállítását még tanulnunk kell, de a telemetria kielemzésével és a gyári csapatok mérnökeivel 

karöltve ez is sikerülni fog.  

Karimo: Én kívánom neked, hogy több futamra tudj jönni, és hogy vissza szokj.  Szerintem örül neki 

minden pilóta-ligatag, hogy visszatértél. Köszönöm, hogy itt voltál! Szép estét neked! 

Weisz Vilmos: Én is köszönöm! Igyekszem! Szia!  
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Karimo: Szia Dániel. Túl vagyunk a silverstoni futamon is. A kezdet picit furcsa volt sokak 

számára, hiszen sötétben indult a rajt. Időmérőn 2. lettél. Elégedett vagy vele? 

Daniel Gábor: Szia Karimó. Igen nekem is furcsa volt a sötét, kicsit meg is lepődtem. Az 

időmérő elég jól összejött, de az első hely még nagyon messze van. 

Karimo: Futam hogy alakult számodra? Itt is 2. lettél. Nem találtál fogást Kőszegi 

Szabolcson most? 

Daniel Gábor: A futamon minden rendben volt, még a rajtom is sikerült végre. A verseny 

első szakaszában még tudtam is menni szabival, de pár kör után elkezdett távolodni. Egy 

kicsit talán most közelebb kerültem hozzá, mint az előző futamokon, de be kell látni, hogy 

nagyon gyors. 

Karimo: Következő pálya Interlagos. Ez a pálya, hogy fekszik neked, lehet esélyed most az 

1. helyre majd? 

Daniel Gábor: Az interlagosi pályát nagyon szeretem. Bár még nem nagyon mentem itt 

zárt kasznis autóval, de szerintem jól fog menni. Megpróbálok mindent beleadni, aztán 

meglátjuk mire lesz elég. 

Karimo: Reméljük, itt sikerül meg csípni az első helyet. Aztán sok sikert neked!  Jó 

gyakorlást kívánok! Szép estét neked, köszönöm, hogy itt voltál! 

Daniel Gábor: Én is köszönöm!   Jó felkészülést mindenkinek!  
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 Heringei Mihály 

Karimo: Szia, Misi! Túl vagyunk silverstoni futamon. Hogy viselted a sötét körülmények között 

kellett kezdeni a futamot? 

Heringei Mihály: Alapjában véve nem zavart a félhomály, felkapcsoltam a lámpákat, de azért 

nem volt olyan jó mintha napfényben mentünk volna. A pálya vonalát ismertem nagy meglepetés 

nem ért.   

Karimo: Időmérőn 11. lettél, tudtál volna még előbbre kerülni? 

Heringei Mihály: Az időmérő nem az én műfajom, sajna. Nekem több kört kell mennem ahhoz 

hogy be találjak egy jó időbe. Ezért nem voltam elégedetlen a tizenegyedik rajthellyel. 

Karimo: Mesélj nekem picit a futamról. Hiszen a 11. helyről indulva a 9. helyen értél célba. 

Gondolom akkor voltak csaták is körülötted?! 

Heringei Mihály: A futamról elmondhatom, hogy meglepően jól rajtoltam, utána volt pici hiba 

(lecsúsztam az ívről) és visszajöttek, akiket sikerült le rajtolnom. A verseny folyamán nem sok 

csatába kerültem. Az előttem lévők Boby, és Karimo, távolodtak, a mögöttem jövők sem tudtak 

közeledni, bár Weisz Vili lehet, hogy utolért volna, ha még tart a futam.                                                       

Az interlagosi pályát ismerem, és, szeretem is a vonalvezetését. De természetesen gyakorolni itt is 

kell. Másképpen nem lehet jó eredményt elérni. 

Karimo: Jön az új Escort bajnokság. Mit szólsz hozzá, próbáltad már? 

Heringei Mihály: Igen kipróbáltam már az új autót. Nekem egy kicsit jobban bejön, mint a Fiesta, 

nem tudom igazából miért, de így elsőre (párkört mentem) ez az érzésem. Kicsit stabilabb, 

erősebb, szóval más. 

Karimo: Akkor bízzunk benne, hogy jó eredményeket tudsz majd elérni az uj bajnokságban  és 

megszorongatod a fiatalokat.  Nagyon szépen köszönöm Misi hogy itt voltál és akkor találkozunk 

az új bajnokságban.  Szép estét neked! 

Heringei Mihály: Köszi, mindenkinek jó gumi füstölést kívánok a régi, és az elkövetkező 

versenyekre is! Szép estét neked is!  


